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Ma délután ülésezett városunk képviselőtestülete. A 22 napirend megtárgyalása kapcsán
többek között elfogadták a három önkormányzati cég (Gyógyfürdő-Városgazda-Közüzemi Kft.)
éves beszámolóját. Elfogadták a képviselők azt az előterjesztést is melyben szabályozzák az
összevont cégek átalakulásának pontos menetrendjét. Szintén elfogadásra került a 2011-2014.
évekre szóló gazdasági program. Ezeket követően elfogadták a 2010.évi költségvetésről szóló
beszámolót, és a belső ellenőrzés 2010. évi tevékenységéről és ennek végrehajtásáról szóló
beszámolót.      

    

Az első napirend a Hungarospa Zrt. éves beszámolója mellett tartalmazta a Czeglédi Gyula
vezérigazgató megbízásának meghosszabbítására tett előterjesztést is. Dr. Sóvágó László
polgármester az előterjesztésében tömören ismertette, hogy Czeglédi Gyula 1995 óta vezetője
a cégnek, ezen időszak alatt a Gyógyfürdő óriásit fejlődött, az elért eredmények mindenki által
ismertek. Vezetése alatt több alkalommal megújult, bővült Hajdúszoboszló legfontosabb
idegenforgalmi vonzereje. Sikeresen pályáztak, a cég vezetése igazodik napjaink
követelményeihez. A képviselők úgy döntöttek, hogy a következő öt évben ismét Czeglédi
Gyula vezérigazgató úr vezesse a Hungarospa Zrt.-t.
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       A 6. napirendként döntött a testület a Művelődési Központ vezetőjének személyéről is.  A pályázat kiírása után többen is jelentkeztek, de végül a képviselők úgy döntöttek, hogy ajelenlegi vezetőt Berényiné Szilaj Ilonát bízzák meg újabb öt évre az intézmény vezetésével.   

       Sürgősségi egyéni képviselői indítványt nyújtott be Tóth Attila képviselő (Jobbik), melyben kéri,hogy a Trianoni megemlékezést ne civil szervezetek szervezzék, hanem ez is legyen hivatalosönkormányzati szervezésű megemlékezés. A képviselőtestület ezt az indítványt is elfogadta.     Szoboszlói Színes- Buzási László  A helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartva  www.szoboszloihirek.hu
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